
 

 

 

 

Tarnów, 28 maja 2024 r. 

KRM.0003.11.2024 

 

 

Prezydent Miasta Tarnowa 

 

Uprzejmie informuję, że na II sesji Rady Miejskiej 23 maja 2024 r. w punkcie „Zapytania i interpelacje 
radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radny Maciej Aleksander w imieniu mieszkańców poprosił 
o przedłużenie linii nr 12 do Osiedla Westerplatte. Aktualnie autobus kończy swój bieg ma ulicy 
Ablewicza i dojeżdża na pusto do pętli Westerplatte, gdzie kierowcy mają pomieszczenie socjalne. A 
mieszkańcy z Osiedla Westerplatte z przystanku na ulicy Ablewicza mają do pokonania dużą odległość. 
Poprosił o rozważenie tego ważnego dla mieszkańców tematu.  

 

 


